
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Dialogu Obywatelskiego  
ds.  Sportu Powszechnego  

przy Wydziale Sportu Urzędu Miasta Łodzi 
 
 
 
Dnia 11 stycznia o 16.30 w sali konferencyjnej ,,Bombonierki’ odbyło się pierwsze w 2016 
roku spotkanie KDO. 
 
Problematyka spotkania dotyczyła: 

1. Konieczności większego zaangaŜowania organizacji sportowych działających w Łodzi 
na rzecz wspólnego wypracowywania i kształtowania polityki sportowej Miasta. 

2. Stworzenia forum współpracy między organizacjami, Urzędem Miasta a lokalnym 
biznesem. 

3. MoŜliwości promowania organizacji angaŜujących się w działania na rzecz 
współpracy. 

 
W spotkaniu udział wzięli: 
 
1. Ewa Szmitka – KS Kontra 
2. Franciszek Konarzewski – Salos - Wodna 
3. Janusz Milczarek – Łódź Running Team 
4. Michał Kiriczenko - ,,Zamiast Trzepaka” 
5. Anna Kowalska – Wydział Sportu UMŁ 
 
 
 
 


